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PROTOKÓŁ nr XXIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 25 marca 2021 r. 

Miejsce obrad – Świetlica Wiejska w Osieku godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 11 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag  
nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXII z dnia 25 lutego 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.2 Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz  
z potrzebami na kolejny rok. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad.3 Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS w Osieku oraz przedstawienia potrzeb 
w zakresie pomocy społecznej. 
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Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osiek. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały.  
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie, czy azyle w Bukowinach i Cisowych są organizacjami non-
profit – odpowiedzi dzielił Wójt – tak, ale funkcjonowanie azylu wymaga dostarczania 
pożywienia dla przekazanych zwierząt.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/147/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Infrastruktury Społecznej jest za przyjęciem uchwały.  
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że wzór jest narzucony przez ustawę. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/148/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej udzielenia poparcia 
Tymczasowej Radzie Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 
skierowanej do Rady Gminy Osiek. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Petycji, Skarg i Wniosków jest za przyjęciem uchwały, która 
odrzuca ww. petycję ze względu na jej bezprzedmiotowość i sprzeczność z obowiązującym 
prawem. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 10 radnych 
Przeciw:     -   1 radny 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/149/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przeprowadzenia 
referendum ludowego skierowanej do Rady Gminy Osiek. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Petycji, Skarg i Wniosków jest za przyjęciem uchwały, która 
odrzuca ww. petycję ze względu na jej sprzeczność z obowiązującym prawem. Przewodniczący 
zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/150/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 15 marca 2021 r. w sprawie 
drogi dojazdowej do domków letniskowych we wsi Wycinki. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Petycji, Skarg i Wniosków jest za przyjęciem uchwały, która 
odrzuca ww. wniosek ze względu na brak umocowania prawnego Rady Gminy przy 
rozstrzyganiu w ww. sprawie. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/151/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 548, obręb Osiek i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały.  
Radna Teresa Eggert wyraziła pogląd, że w przypadku rozwiązania umowy z przyczyny 
dzierżawcy nie określono skutków. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    -   9 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   2 radnych  
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Uchwała nr XXIII/152/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/153/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest za przyjęciem uchwały.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXIII/154/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12  Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 r. 
 
Stanowisko Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Wioleta Komorowska 
Uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 10 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów. 
 
Ad.13. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021 r 
 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Wioleta Komorowska 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 10 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 1 radnych  
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Plan pracy Komisji Rewizyjnej został przyjęty większością głosów. 
 
Ad.14 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Radny Jerzy Kłos stwierdził, że 2 mln zł mogą nie wystarczyć na modernizację oczyszczalni 
ścieków. 
 
Ad.15 Wolne wnioski. 
 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie, kiedy rozpoczną się remonty dróg gruntowych – 
odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – wstępny harmonogram jest gotowy, czekamy na 
poprawę pogody, zrobimy to jak najszybciej. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie, czy są dofinansowania na remonty dróg lokalnych 
z budżetu Państwa - odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – tak, mamy zapewnienie dla 
dwóch dróg, a program ma być utrzymany. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński zwrócił uwagę na wypełnienie w terminie oświadczeń 
majątkowych. 
Mieszkańcy Wierzbin - Roman Nowopolski i Adam Zaborowski, wystąpili z dwoma 
wnioskami – o remont drogi dojazdowej do wsi i budowę wodociągu oraz możliwości 
połączenia obu tych inwestycji – odpowiedzi udzielił Przewodniczący Wojciech Śliwi ński – 
prace remontowe rozpoczną się niebawem. Co do wodociągu, uzależnione jest to od zgody 
miasta Skórcz. Wójt Janusz Kaczyński dodał, że urząd powróci do rozmów z miastem Skórcz 
o możliwościach budowy ujęcia wody oraz dodania wsi Wierzbiny do wodociągu. 
Radna Teresa Eggert poparła wniosek mieszkańców. 
 
Ad.12 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:16 
 
 Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Gminy: 

Joanna Chabowska Wojciech Śliwi ński 


